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 PROTOKÓŁ  Nr XXXVII/14 

z sesji Rady Miejskiej w Iłowej 
z dnia  02 czerwca 2014 r. 

 
odbytej w Gminnym Centrum Kultury  i Sportu w Iłowej, przy  ul. Żagańskiej 15 

   
Pan Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad (na 15 
radnych w sesji uczestniczyło 11 radnych) i otworzył obrady XXXVII sesji Rady Miejskiej w 
Iłowej. 
   
1) Brzezicki Józef 
2) Burnat Krystyna 
3)   Czarnota Zdzisław 
4) Goc Robert 
5) Kimla Renata 
6) Konopa Halina 
7) Laskowski Mieczysław 
8) Przynoga Franciszek 
9) Rodak Jerzy 
10) Sawicki Marek 
11) Wdowiak Mirosław 
 
Nieobecni: 
Janczyk Paweł 
Smaga Anatol 
Stanisławski Mikołaj 
Żołnowska Maria 
 
W związku z obecnością wymaganej liczby osób (radnych), obrady sesji są prawomocne. 
 
 

 Ponadto w sesji uczestniczyły osoby zaproszone: 
1) Adam Gliniak – Burmistrz 
2) Roman Andzel – Sekretarz Gminy 
3) Agata Matusiak-Wojnicz – Radca Prawny Urzędu  Miejskiego 
4) Małgorzata Kondraciuk – Kierownik Referatu Organizacyjnego 
5) Piotr Kowalski – Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Iłowej 
6) Zdzisław  Chodorski – Sołtys wsi Konin Żagański 
7) Leokadia Ziaja – Sołtys wsi Jankowa Żagańska 
8) Wojciech Kaczmarski – Kierownik referatu Gospodarki Komunalnej 
9) Maria Żarska – Dyrektor Gminnego Centrum Kultury i Sportu w Iłowej 

 
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił następujący  porządek obrad: 

I. Sprawy regulaminowe 
1. Otwarcie sesji i powitanie. 
2. Stwierdzenie quorum.  
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Zgłoszenie (odczytanie) uwag i poprawek do porządku obrad (w przypadku zmiany w 

porządku obrad zatwierdza się zmieniony porządek obrad). 
 

                    Prowadzi Przewodniczący Rady Miejskiej  
II. Obrady 

1. Przedstawienie sprawozdania z działań w okresie między sesjami przez: 
- Burmistrza Iłowej,  
- Przewodniczących komisji stałych  Rady Miejskiej w Iłowej. 
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2. Interpelacje, wolne wnioski i zapytania radnych.  
Zapytania, interpelacje przewodniczących organów wykonawczych jednostek 
pomocniczych. 

3. Przyjęcie uchwały w sprawie: 

1) przejęcia pojazdu na własność Gminy Iłowa z mocy ustawy – referuje Kierownik  Referatu 
Gospodarki Komunalnej (Druk Nr 150), 

2) wyrażenia zgody na przystąpienie do Zrzeszenia Gmin Województwa Lubuskiego – referuje 
Sekretarz Gminy (Druk Nr 151), 

3) zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę na terenie wsi Borowe gmina 
Iłowa  – referuje Kierownik  Referatu Gospodarki Komunalnej (Druk Nr 152), 

4) przyznania dotacji na prace konserwatorsko – restauratorskie przy zabytku wpisanym do 
rejestru zabytków – referuje Kierownik  Referatu Gospodarki Komunalnej (Druk Nr 150), 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej. 
5. Odpowiedzi na interpelacje, wolne wnioski i zapytania radnych. 
6. Zakończenie XXXVII sesji Rady Miejskiej w Iłowej. 

 
Porządek obrad został przyjęty bez uwag. 

PRZEBIEG OBRAD 
Ad. II pkt 1 
Pan Adam Gliniak –  Burmistrz Iłowej przedstawił sprawozdanie z podjętych działań między 
sesjami tj. od dnia 29.04.2014  r. do dnia 02.06.2014 r. : 

 w dniu 13.05.2014 r. została podpisana umowa z Wojewodą Lubuskim na dofinansowanie 
środkami pochodzącymi z budżetu Państwa w ramach Narodowego Programu Przebudowy 
Dróg Lokalnych – Etap II Bezpieczeństwo – Dostępność – Rozwój, zadania pn. 
„Kompleksowy program poprawy bezpieczeństwa na drogach gminnych przez przebudowę 
nawierzchni i montaż urządzeń poprawiających bezpieczeństwo” – etap II w 
miejscowościach: Czyżówek, Szczepanów, Jankowa Żagańska, Konin Żagański, Borowe, 
Czerna, Iłowa. Całkowita wartość projektu – 2 553 662,00 zł w tym wnioskowana dotacja – 
1 276 831,00 zł., 

 zostało wydanych 10 decyzji zezwalających na usunięcie drzew, 

 zostało umorzone postępowanie w sprawie usunięcie drzewa bez wymaganego zezwolenia, 

 odmówiono wszczęcia postępowania w sprawie wydania decyzji zezwalającej na usunięcie 
drzew w wieku do 10 lat, 

 został wykreślony na wniosek przedsiębiorcy wpis do działalności regulowanej w zakresie  
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości z terenie gminy Iłowa, 

 zostało wydane postanowienie o podjęciu zawieszonego postępowania w sprawie wydania 
decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach dla przedsięwzięcia polegającego na 
„Budowie stacji paliwa płynnych i gazu LPG w ” na działkach oznaczonych numerami 
ewidencyjnymi 1 / 4, 1/11, 551/2 obręb Czyżówek, 

 zaopiniowano negatywnie wniosek o uzyskanie decyzji o zmianie zezwolenia na realizację 
inwestycji drogowej dla zadania: „Przebudowa i rozbudowa południowej jezdni drogi 
krajowej nr A-18 – II faza budowy autostrady A18, realizowana w ramach zadania: Budowa 
autostrady A18, odcinek węzeł Olszyna - węzeł Golnice, od km 0+633,00 do km 71+533,00 

 zostały usunięte wszystkie usterki na placach zabaw stwierdzone w czasie dokonanego 
rocznego obowiązkowego przeglądu placów, 

 został przekazany plac budowy na budowę kanalizacji w ul. Jaśminowej, 

 zostały uzgodnione rozwiązania techniczne projektowanego oświetlenia drogowego na ul. 
Poniatowskiego, Traugutta i Leśnej, 

 zostało zlecone wykoszenie trawy na terenie wsi Jankowa Żagańska i Konin Żagański w 
ramach funduszu sołeckiego, 
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 trwają prace nad Strategią – do 16.05. spłynęły ankiety wypełnione przez mieszkańców, w 
dniu 12.06.2014 r. o godz. 13

00
  w Gminnym Centrum Kultury i Sportu odbędzie się 

pierwsze spotkanie przedstawicieli stowarzyszeń, działaczy społecznych, pracodawców w 
celu przedstawienia wstępnej analizy tych ankiet i utworzenia zespołów roboczych do 
dalszych prac, 

 uczestniczyłem w spotkaniu  Premiera z samorządowcami województwa lubuskiego na 
zaproszenie Wojewody Lubuskiego, na którym m.in. mówiono o Programie Rozwoju 
Zachodniej Polski, 

 zostało ogłoszone zamówienie publiczne na zadanie w ramach tzw. Schetynówek, 

 udzielono odpowiedzi na pytanie wykonawcy dotyczące przetargu na ww. zadanie, 

 wydałem zarządzenie w sprawie powołania komisji przetargowej do przygotowania i 
przeprowadzenia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego dot. tzw. 
Schetynówek, 

 zostało wszczętych 9 postępowań w sprawie wydanie decyzji o warunkach zabudowy i 4 w 
sprawach nakazu przyłączenia do sieci kanalizacji sanitarnej, 

 zostało wydanych  11 decyzji w sprawach z zakresu planowania przestrzennego w tym: 
7 decyzji o warunkach zabudowy, 
4 decyzje o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego,  

 zostało wydanych 14 decyzji nakazujących przyłączenia do sieci kanalizacji sanitarnej, 

 zostało wydanych 6 zaświadczeń o przeznaczeniu nieruchomości w miejscowym planie 
zagospodarowania przestrzennego, 

 udzieliliśmy wyjaśnień dotyczących zagadnień poruszonych podczas Zebrania wiejskiego w 
Czyżówku z dnia 28 kwietnia 2014r.  

 zostało dokonane rozeznania cenowe wykonania wentylacji mechanicznej komory 
technologicznej fontann na Placu Wolności w Iłowej, 

 zostały wszczęte dwa postępowania administracyjne dotyczące wycinki drzew, 

 zostały wystosowane pisma w sprawach: 
o - szkód wyrządzonych przez zwierzęta gospodarskie, 
o - zgody na wykonanie odcinka kanalizacji podciśnieniowej, 
o - stanu nawierzchni drogi powiatowej w Czyżówku, 
o - przejęcia na własność gminy odcinka wodociągu w Szczepanowie wykonanego z 

własnych środków, 

 zostały udzielone zlecenia na:  
- wykonanie pokryw włazów studni kanalizacyjnych przy ul. Traugutta, 
- wykonanie przyłącza wodociągowego do świetlicy w Czernej, 

Pan Burmistrz poinformował, że sprawozdanie z gospodarki nieruchomościami zostanie 
przedstawione na następnej sesji za okres od 29 kwietnia br. z uwagi na nieobecność pana 
Kanieckiego. 
 

Przewodniczący Komisji Stałych Rady Miejskiej w Iłowej złożyli sprawozdania z pracy 
Komisji za okres międzysesyjny.  

 
Ad. II pkt 2 
Interpelacje, wolne wnioski i zapytania radnych 

Pan Józef Brzezicki – Przewodniczący Rady Miejskiej – poinformował, że w okresie 
międzysesyjnym otrzymał następujące pisma: Spółdzielni Mieszkaniowej Lokatorsko 
Własnościowej „Piast” w Iłowej w sprawie wykonania chodnika na osiedlu Czyżówek, pismo 
właścicieli firmy przy ul. Traugutta Grażyna i Jan Eyzop tj. zawiadomienie w sprawie 
fotografowania ich firmy, jak również wpłynęło pismo pani Ireny Sikora-Leśnej zam. Żaganiec 6 w 
sprawie świetlicy w Żagańcu. Z tymi pismami jeżeli ktoś jest zainteresowany można się zapoznać 
w biurze Rady.  
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Pan Franciszek Przynoga – Radny  
Do pana Burmistrza – wspomniał pan w swoim sprawozdaniu, że ruszyły prace przy wykonaniu 
kanalizacji ściekowej na ul. Jaśminowej, co również potwierdzam, dzisiaj tam byłem widziałem, że 
koparka tam kopie. Jednak mam pytanie, jaka była przyczyna opóźnienia prac wykonania tej 
inwestycji, ponieważ miała być wykonana do końca maja. 
 
Pan Mieczysław Laskowski – Radny  
Również do pana Burmistrza – ostatnio prasa lokalna pisała, że zaginął pies przy ul. Okrzei, 
chciałbym się dowiedzieć jakie są dalsze losy tego psa.  
Druga sprawa dot. Toy Toy – myślę, że czas zakończyć te przepychanki w sprawie, czy zakupić, 
czy nie zakupić, czy ustawić, czy nie. Składaliśmy ten wniosek, że jest tymczasowe targowisko, to 
nie jest targowisko oficjalne i tam można ustawić tymczasową Toy Toy. Bo skoro Żary mogą mieć 
cztery, bądź pięć Toy Toy na cmentarzu przez okrągły rok, to w czym problem w Iłowej z tą jedną 
tutaj koło cmentarza.  
 
Pan Robert Goc - Radny 
Mam pytanie dot. wczorajszego Dnia Dziecka, czy pani Dyrektor GCKiS nie powinna 
zorganizować coś na terenie miasta Iłowej dla naszych dzieci, bo w sołectwach sołtysi organizowali 
Dzień Dziecka, a u nas w Iłowej kompletnie nic się nie dzieje. W niedzielę GCKiS jest nieczynne i 
nawet w Dniu Dziecka nic się nie organizuje.  
 
Kolejny punkt obrad – zapytania, interpelacje przewodniczących organów wykonawczych 
jednostek pomocniczych. Obecni na sali sołtysi nie zadawali pytań. W związku z tym pan 
Przewodniczący Rady Miejskiej przeszedł do następnego punktu porządku obrad. 
 
Ad. II pkt 3 
Przyjęcie uchwał w sprawie: 

1) przejęcia pojazdu na własność Gminy Iłowa z mocy ustawy 

Pan Wojciech Kaczmarski – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej poinformował, że 
przedłożony projekt uchwały dot. stwierdzenia  przejęcia porzuconych dwóch pojazdów – VW 
Polo, który został porzucony i zabezpieczony w dniu 10 grudnia 2011 r. i Ford Ka porzucony i 
zabezpieczony przez Policję w dniu 14 maja 2012 r. W stosunku do tych pojazdów Komisariat 
Policji w Iłowej przeprowadził swoje dochodzenie mające na celu ustalenie właścicieli tych 
pojazdów lub osób uprawnionych do ich odbioru. Niestety dochodzenie zakończyło się wynikiem 
negatywnym tzn. nie ustalono właścicieli ani osób uprawnionych do ich odbioru. W takiej sytuacji 
zgodnie z art. 50a ustawy – Prawo o ruchu drogowym jeżeli w terminie 6 miesięcy od dnia 
usunięcia pojazdu z drogi nie zostanie ustalony właściciel, bądź  osoba uprawniona do jego 
odbioru, taki pojazd uznaje się za porzucony z zamiarem wyzbycia się i przechodzi na własność 
gminy. W związku z tym, niniejszy projekt uchwały jest formalnym potwierdzeniem nabycia przez 
gminę wyżej wymienionych pojazdów i stanowi podstawę do wydania pojazdów przedstawicielowi 
gminy. 

Głosowanie uchwały: 
w głosowaniu uczestniczyło 11 radnych. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

2) wyrażenia zgody na przystąpienie do Zrzeszenia Gmin Województwa Lubuskiego 
Pan Roman Andzel – Sekretarz Gminy – przedstawiony projekt uchwały wynika z decyzji 
Zrzeszenia Prezydentów, Burmistrzów i Wójtów tj. Zrzeszenia osób fizycznych, które nieformalnie 
reprezentowało Gminę, aby założyć nowe Zrzeszenie Gmin Województwa Lubuskiego w celu 
reprezentacji Gmin Województwa na forum krajowym. Tak jak pan Burmistrz wspominał pan 
Premier RP jest przychylny stworzeniu specjalnego programu dla Polski Zachodniej, który stwarza 
szansę na dodatkowe środki, a to nowe Zrzeszenie jako jeden ze swoich celów będzie miało 
utrzymanie tego.  
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Zrzeszenie będzie działać na podstawie ustawy o samorządzie gminnym, będzie miało osobowość 
prawną i głównym działaniem będzie działalność szkoleniowa, marketingowa i wydawnicza, a 
celem działania będzie przede wszystkim tworzenie warunków formułowania i wyrażania interesów 
gmin oraz ich ochrona, a także działanie na rzecz integracji europejskiej oraz zabieganie o środki 
pomocowe z Unii Europejskiej.  
 
Głosowanie uchwały: 
w głosowaniu uczestniczyło 11 radnych. 
za przyjęciem uchwały głosowało – 10 radnych 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 1 (Fr. Przynoga) 

Uchwała została podjęta. 
 
Pan Józef Brzezicki – Przewodniczący Rady Miejskiej – po wyczerpaniu tego punktu porządku 
obrad Przewodniczący Rady Miejskiej o godz. 14

40
ogłosił 15 minutową przerwę w obradach, 

obrady zostały wznowione o godz. 14
55

. 
 

3) zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę na terenie wsi Borowe 
gmina Iłowa   

Pan Wojciech Kaczmarski – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej poinformował, że w dniu 
22 kwietnia 2014 r. wpłynął wniosek Gminy Wymiarki o zatwierdzenie taryfy dla zbiorowego 
zaopatrzenia w wodę dla miejscowości  Borowe. Do wniosku dołączono taryfę wraz z 
uzasadnieniem i wymaganymi załącznikami. Dnia 8 maja wniosek został uzupełniony o 
sprawozdanie finansowe za 2013 rok. Wniosek złożono w wymaganym terminie tj. 70 dni przed 
dniem wejścia w życie taryf. Wniosek dotyczy taryf od dnia 1 lipca 2014 r. do dnia 30 czerwca 
2015 r. W toku sprawdzania taryfy z przepisami stwierdzono, że istnieje potrzeba wyjaśnienia 
jeszcze kilku zagadnień tego wniosku, dlatego też 15 maja 2014 r. wystąpiono do Gminy Wymiarki 
z prośbą o wyjaśnienie zagadnień. W dniu 22 maja otrzymaliśmy odpowiedź i wyjaśnienia. Na tej 
podstawie dokonano ponownej weryfikację taryfy, po której stwierdzono jej prawidłowość i 
zgodność z przepisami ustawy i rozporządzenia. Przy takim stanie rzeczy zgodnie z art. 25 ust. 5 
ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków rada gminy 
podejmuje uchwałę o zatwierdzeniu taryf, albo o odmowie zatwierdzenia taryf, jeżeli zostały one 
sporządzone niezgodnie z przepisami.  

Głosowanie uchwały: 
w głosowaniu uczestniczyło 11 radnych. 
za przyjęciem głosowało  – 4 radnych (J. Rodak, M. Wdowiak, K. Burnat, M. Sawicki) 
przeciw – 3 radnych (H. Konopa, R. Kimla, Fr. Przynoga) 
wstrzymujących się – 4 radnych (J. Brzezicki, Z. Czarnota, M. Laskowski, R. Goc) 

Uchwała została podjęta. 
 

4) przyznania dotacji na prace konserwatorsko – restauratorskie przy zabytku wpisanym 
do rejestru zabytków 

Pan Wojciech Kaczmarski – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej poinformował, że w dniu 
29 kwietnia 2014 r. wpłynął wniosek Parafii Rzymsko – Katolickiej p.w. Św. Michała Archanioła z 
Witoszyna o udzielenie dotacji celowej na prace konserwatorsko – restauratorskie przy zabytku. 
Wniosek dot. przywrócenia pierwotnej świetności ołtarza w zabytkowym kościele Św. Bartłomieja 
w Koninie Żagańskim. Ma się to odbyć poprzez restauracje trzech figur Matki Bożej z 
Dzieciątkiem, Św. Bartłomieja i Św. Barbary. Obecnie oryginały figur Matki Bożej z Dzieciątkiem 
i Św. Barbary znajdują się w Muzeum Ziemi Lubuskiej w Zielonej Górze, natomiast figura Św. 
Bartłomieja w Muzeum Narodowym we Wrocławiu. Analiza formalna wniosku wykazała, że został 
sporządzone prawidłowo tj.  zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej z dnia 29 lutego 2012 roku w 
sprawie ustalenia zasad i trybu udzielania dotacji celowej z budżetu gminy Iłowa na prace 
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 
zabytków.  
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Wniosek wpłynął w wymaganym terminie tj. do 30 kwietnia 2014 r. Zakres robót wymienionych 
we wniosku obejmuje skanowanie oryginałów figur w technologii 3D oraz wykonanie ich kopii 
również w technologii 3D, a w dalszej kolejności wykonanie polichromii i złoceń. Całkowita 
wartość tego zadania została oszacowana na kwotę 71 352,00 zł, a wnioskowana kwota dotacji 
wynosi 30 000,00 zł. Biorąc pod uwagę, że wniosek jest wypełniony prawidłowo, dołączone zostały 
wszystkie załączniki wymagane, efektem jest przedstawiona państwu uchwała. 

Głosowanie uchwały: 
w głosowaniu uczestniczyło 11 radnych. 
za przyjęciem uchwały głosowało – 7 radnych 
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 4 (Fr. Przynoga, H. Konopa, R. Kimla, R. Goc) 

Uchwała została podjęta. 
 
Ad. II pkt 4 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej   
za przyjęciem protokołu głosowało – 11 radnych   
przeciw – 0 
wstrzymujących się – 0 

Ad. II pkt 5 – Odpowiedzi na interpelacje radnych 
Pan Adam Gliniak – Burmistrz – poprosił Kierownika Referatu Gospodarki Komunalnej o 
udzielenie odpowiedzi na interpelacje zgłoszone przez radnego Przynogę i radnego Laskowskiego. 
 
Pan Wojciech Kaczmarski – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej w Urzędzie 
Miejskim w Iłowej – odnosząc się do interpelacji pana radnego Przynogi dot. ul. Jaśminowej, 
dlaczego został anektowany termin zakończenia tej inwestycji – przyczyna zasadnicza to taka, że 
dnia 29 kwietnia 2014 r. podczas sesji dokonano zmian w budżecie gminy zwiększając środki 
przeznaczone na to zadanie, a biorąc pod uwagę, że jest to inwestycja dość nietypowa, tak jak cała 
kanalizacja na terenie Iłowej, zgromadzenie potrzebnych materiałów do wykonania tej inwestycji 
trochę trwa, mam tutaj na myśli igłofiltry, które są potrzebne do odwodnienia tego terenu. Aneks 
został podpisany 5 maja – wzięto tutaj pod uwagę właśnie te okoliczności i tą obawę, że jednak do 
końca maja tej inwestycji nie udałoby się zrealizować, stąd decyzja o przedłużeniu terminu 
wykonania tej inwestycji.  

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej – czy radnego to satysfakcjonuje? 

Pan Franciszek Przynoga – ta inwestycja trwa już blisko trzy lata, także dobrze, że już jest bliskie 
zakończenie, cieszymy się z tego. 

Pan Wojciech Kaczmarski – jeżeli chodzi o psa i jego dalsze losy, tutaj zbyt wiele powiedzieć na 
ten temat nie można, w dniu kiedy pies został zabrany z ulicy po zgłoszeniu znalazła się osoba, 
która chciała go przygarnąć, zaadoptować, mamy oczywiście na tą okoliczność dokument 
potwierdzający, że ten pies został przekazany. Po informacji uzyskanej od nowego właściciela, 
niestety w dniu kiedy pies został przekazany uciekł i dalsze losy są nam nieznane, jak również 
nowemu właścicielowi nie udało się odnaleźć psa, także tutaj niewiele więcej powiedzieć nie 
można. 

Pan Burmistrz – następne pytanie dotyczyło toalety Toy, Toy – chciałbym tutaj powiedzieć, że 
dokładnie państwu przedstawiłem podstawy prawne na jakich może być toaleta budowana, nie 
wnikam w to, czy gdzieś ktoś stawia niezgodnie z prawem, jeżeli pan zna na jakiej podstawie 
można ewentualnie coś takiego postawić bardzo prosiłbym o udostępnienie takich przepisów. 
Natomiast na pewno nie można żądać ode mnie abym tutaj działał wbrew temu co mówi prawo.  

Odnośnie organizacji Dnia Dziecka poprosiłem panią Dyrektor GCKiS, żeby odpowiedziała na to 
pytanie. 
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Pani Maria Żarska – do festynu Kwiaty Iłowej dołączony był bardzo bogaty program dla dzieci, był 
to i program estradowy i program przygotowany przez animatorów. Oprócz tego wiele atrakcji 
związanych z festynem. To było 24, czyli niespełna tydzień przed Dniem Dziecka kalendarzowym. 
Tamte propozycje były dla dzieci młodszych, natomiast dzisiaj zakończyliśmy na „Orliku” turniej 
sportowy dla gimnazjalistów i uczniów szkół ponadgimnazjalnych w piłkę siatkową, koszykówkę i 
w piłkę nożną. Uważam, że tyle propozycji z okazji Dnia Dziecka w zupełności jakby zaspakaja 
potrzeby, a pragnę nadmienić, że ja w budżecie na bieżący rok nie mam takiej pozycji jak 
„Organizacja Dnia Dziecka”, czyli organizując Dzień Dziecka staram się wzbogacać imprezy 
„około” właśnie atrakcjami dla dzieci.  

Pan Laskowski – chciałbym w nawiązaniu do Toy, Toy zwrócić się do pana Kaczmarskiego – 
myśmy rozmawiali na jednej z komisji, że jakaś furtka jest na pewno, bo jest tzw. prawo budowlane 
(jeżeli źle mówię, to proszę mnie poprawić) według, którego można wynająć Toy, Toy na 90 bądź 
120 dni z możliwością spisania ponownej umowy. Ja bym tego nie stawiał tak, że nie, bo prawo nie 
pozwala. Inni mają, a my nie możemy. 

Pan Kaczmarski – prawo budowlane mówi o lokalizacji obiektów tymczasowych pod warunkiem 
lokalizacji nietrwale związanej z gruntem (czyli oczywiście tutaj Toy, Toy wpisywałoby się to)  
pod warunkiem lokalizacji nie dłużej niż na 120 dni, po tym czasie taki obiekt należy usunąć, bądź 
przestawić w inne miejsce. Tutaj pan Burmistrz miał na myśli oczywiście to przestawianie w inne 
miejsce, bo jeżeli mielibyśmy robić przesunięcie metr dalej, to jest to naciąganie przepisów prawa 
budowlanego, bo ustawodawca nie miał na myśli lokalizacji obiektu tymczasowego i przesunięcia 
go w inne miejsce na zasadzie metr dalej i kolejne 120 dni i metr dalej i kolejne 120 dni, stąd tutaj 
argument mówiący o łamaniu przepisów prawa budowlanego. 

Pan Laskowski – miałbym taka prośbę, jakby miał pan możliwość zorientować się, dowiedzieć się 
jak robią to Żary, na Cmentarzu Komunalnym w Żarach. Tam jest cztery, bądź pięć, jak oni to 
załatwiają, że u nich są, a tu nie ma. 
 
Ad. II pkt 6 
Wobec  wyczerpania się  porządku  obrad  Pan Józef Brzezicki –  Przewodniczący Rady Miejskiej  
zamknął  obrady XXXVII sesji  Rady Miejskiej  w Iłowej. 
Na tym protokół zakończono. Protokół zawiera 7 stron, ponumerowanych od 1 do 7. 
Sesja trwała nieprzerwanie  od godz. 14

00
 do godz. 15

10
. 

 
Protokołowała: 
 
Maria Sokołowska 


